
 

   

 

Mr Bryan LAI 
Centre Supervisor, The Neighbourhood Advice-Action Council 

 

I have been doing social work as a registered social worker for twenty years 
since graduating from university, working mostly with services users who are 
people with disabilities. Now I work in The Neighbourhood Advice Action 
Council Excelsior Manor & Excelsior Integrated Employment Services Centre 
as Centre Supervisor. 

 

 

 

Topic: Let dreams fly—Finland Tour 
People with disabilities also have dreams! Travelling during the stiff situation of the COVID pandemic is 
unthinkable. But if we think out of the box and not bind ourselves by time, space, format, and if we actively 
listen, break traditions, and courageously try and innovate from the bottom up, then nothing is impossible. 
Not only could we build an age-friendly community, but a community where people of all abilities could 
participate, make memories, share a journey and foster strong connections. 
  



 

   

 

黎志恒先生 

鄰舍輔導會中心主任 

自大學畢業後，本人一直擔任註冊社工，從事社會工作至今達二十年。

而本人的服務對象主要為殘疾人士為主，現職鄰舍輔導會怡東軒暨怡

東綜合就業服務中心，擔任中心主任一職。 

 

 

 

 

主題：讓夢想啟航—芬蘭之旅 

殘疾人士也有夢想！如何在疫情期間實踐旅行之夢真的是天方夜譚，然而，只要跳出框框，不要被

時空及形式限制，大家願意用心聆聽、打破傳統、勇於嘗試及『創見於微』，不可能的還是有可能。

我們不但是共創年齡友善社區，更是不同能力及智力的人士也可共同參與，在同一天空下經歷一樣

的旅程，一同留下深刻的美好回憶及真摰的情感。 

 


